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Protokół nr 20/2016 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego  

w dniu 25 listopada 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
00

,  zakończyło się o godz.9
00

. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy wymagane 

przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do 

protokołu.  
 

Proponowany porządek obrad: 
1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2017 r.  

2. Zapoznanie Komisji z ostatecznym kształtem projektu uchwały dotyczącej miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej części Osiedla Uzdrowiskowego. 

3. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r.  

4. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

5. Sprawy bieżące. 
 

Ad.1 Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2017 r.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia 

na rok 2017 oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2017-2028. Projekty uchwał stanowią załączniki do protokołu XXV sesji Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 19 grudnia 2016 r.  
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Zbigniew Zygora: 

Str. 89 pkt 17 ppkt d utrzymanie zieleni. Kwota 3 350 000 zł dotyczy m.in. wykonania 

alejek w Parku Solankowym. Proszę coś więcej na ten temat powiedzieć. 
 

Szymon Kosmalski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej: 

Inwestycja ta dotyczy alejek w obrysie przy Tężni i w środku Tężni. Na alejkach 

pojawiły się zagłębienia, w których po opadach deszczu stoi woda. Dlatego podjęliśmy 

decyzję o poprawie nawierzchni alejek. 
 

Innych pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Janusz Radzikowski- Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2017 ? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2017-2028? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał, stanowi załącznik nr 

2 do protokołu.  
 

Ad.2 Zapoznanie Komisji z ostatecznym kształtem projektu uchwały dotyczącej 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej części Osiedla 

Uzdrowiskowego. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Pismem z dnia 28 października br. Zastępca Prezydenta p. Wojciech Piniewski 

przedstawił powody niezrealizowania zaplanowanego na listopad tematu komisji. W 

piśmie wyjaśniono, że zmieniające się przepisy wpłynęły na przedłużony czas realizacji 

tego zadania. Ustawa z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji wprowadziła zmiany w 

ustawie z dnia 27 marca 2013 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, na 

podstawie, której opracowywany jest projekt planu. Brak przepisów przejściowych 

spowodował, że do spraw wszczętych i nie zakończonych przed wejściem w życie ww. 

ustawy, stosuje się przepisy w nowym ich brzmieniu. W związku z tym należało 

powtórzyć prace planistyczne w zakresie opracowania rozszerzonego uzasadnienia do 

przedmiotowego projektu planu oraz ponownie przedstawić organom opiniującym i 

uzgadniającym. Zgodnie z prawem po wprowadzeniu w projekcie zmian wynikających z 

uzyskanych opinii i dokonanych uzgodnień wyłożono go do publicznego wglądu. W 

wyznaczonym terminie wpłynęły pisma z uwagami kwestionującymi ustalenia przyjęte w 

projekcie planu miejscowego, których zakres został przedstawiony w piśmie. Uwagi 

należy  weryfikować, w związku z powyższym na dzień dzisiejszy nie ma ostatecznej 

wersji projektu planu, ponieważ ustalenia zawarte w tym projekcie mogą ulec zmianie  

w wyniku uwzględnienia uwag. Ponadto może zaistnieć konieczność powtórzenia 

procedury planistycznej. W związku  z tym trudno jest określić termin przedstawienia 

ostatecznej wersji projektu. Pismo stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Czy tych uwag jest dużo? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Tak, bardzo dużo. Uwagi są ujęte w przytoczonym przed chwilą piśmie.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z powyższym przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad.  
 

Ad.3 Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Zaproponował następujące tematy do planu pracy Komisji: 

styczeń: 

- informacja o stanie sprzedaży oraz przyszłości Sanatorium Modrzew i przedstawienie 

Komisji wszystkich inwestycji ujętych w budżecie Miasta Inowrocławia na 2017 r., 

związanych z uzdrowiskiem, 

luty: 

- sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r. oraz zapoznanie Komisji z ostatecznym 

kształtem projektu uchwały dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla północnej części Osiedla Uzdrowiskowego. 

Temat dot. miejscowego planu zapiszemy na luty, ale jeśli w dalszym ciągu projekt nie 

będzie gotowy zostanie ponownie przesunięty.  

marzec: 

- Program Ochrony Środowiska dla Miasta Inowrocławia.  
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kwiecień: 

- ocena stanu jakości powietrza w Inowrocławiu oraz zapoznanie się z funkcjonowaniem 

Sanatorium Uzdrowiskowego "Przy Tężni". 

maj: 

- sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2016 r., ustalenie planu 

pracy Komisji na II półrocze 2017 r. oraz stan przygotowania do sezonu uzdrowiskowego 

(przygotowanie Parku oraz Tężni). 

czerwiec: 

- zapoznanie Komisji ze stanem inwestycji związanych z powstaniem miejsc 

parkingowych w strefie uzdrowiskowej.  
 

Innych propozycji do planu pracy nie było w związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego planu pracy na I półrocze 

2017 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało –  5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Przegłosowany plan pracy stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Ad. 4 Sprawy wymagające opinii Komisji.  

Nie było. 
 

Ad. 5 Sprawy bieżące.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Mam pytanie do p. kierownika Szymona Kosmalskiego. Ile osób było chętnych w tym 

roku do zmiany źródła ogrzewania? 
 

Szymon Kosmalski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej: 

W tym roku wpłynęło już 60 wniosków. Mieszkańcy są zainteresowani tym programem  

i są z niego zadowoleni.  
 

Zbigniew Zygora: 

Jeśli zabraknie środków na realizację wszystkich wniosków, to czy będą one 

kontynuowane w roku następnym? 
 

Szymon Kosmalski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej: 

Nie miałem do tej pory sygnałów, żeby był problem z finansowaniem tych wniosków.  

Wnioski, które spełniają wymagania są realizowane.  
 

Innych spraw nie było.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 
Przewodniczący Komisji 

 

Janusz Radzikowski 

Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


